
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 16 2021/2022 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 16. februar 2022 kl. 18.00 – 21.00  
Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 16 – 2021/22 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Marianne Dyreholt, Kirsten Borchsenius, Martin Wolsing 
Vilmann, Annette Nordal Lund, Lotte Sanchez, Thomas Christensen 

 
Medarbejdere: Kim Møller Heller, Eva Andersen 

 
Ledelse: Mette Grønborg Thompson, Lars Frisch, Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Rebecca Odgaard (formand) Oliver Nordal Lund (næstformand) 

Afbud 

Forældre: Kevin Chammika Elling Larsen 
 

Medarbejdere:  
 

Ledelse:  
 
Elevråd:  

Dagsorden Godkendt 

1. Konstituering 
Bestyrelsen skal konstituere sig med ny 
formand og næstformand. Martin Vilmann 
stiller op som formand og Marianne Dyreholt 
stiller op som næstformand 
 

Punkt til beslutning 
 

 
Tillykke til den nye formand – Martin 
Vilmann og næstformand Marianne 
Dyreholt. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

3. Nyt fra elevrådet 
 

Punkt til orientering 
 

Grundet sygdom, har der ikke være afholdt 
elevrådsmøde. 
 
Der er inviteret til fælles-elevrådsmøde. 
 



 

Pedellerne gennemgår inventar i 
vinterferien. 
 
Der er lavet et forsøg med inde-ordning i 7.-
9. årgang. Der er ro i klasserne, men der er 
udfordringer i forhold til at besøge 
hinandens klasser.  
 
Der er 
tale/kommunikation/kropssprogskursus for 
elevrådet i marts. 
 
Vi samarbejder med to ergo-studerende, 
som vil forbedre toiletoplevelsen på skolen. 
De er i dialog med ledelsen og elevrådet og 
vil afprøve deres ideer til forbedringer.  
 
 

4. Skolebestyrelsesvalg 
Bestyrelsen bedes drøfte den vedhæftede 
plan for valget samt fastsætte en dato for 
valgmøde.  
 

Punkt til drøftelse og  beslutning 
 

 
Der afholdes valgmøde onsdag d. 23 marts. 
(Skubbes til 21. april så 1. april forældrene 
har mulighed for at deltage) 
 
Der laves et opslag til Aula og Facebook.  
 
De nye forældre (0.årgang) informeres om 
valget – Thomas deltager som repræsentant 
for skolebestyrelsen d. 8/3. 
 
Vi skal finde fire bestyrelsesmedlemmer og 
gerne to suppleanter. 
 
  

5. Kontaktforældrebrochure 
Bestyrelsen bedes drøfte og evt. revidere 
den vedhæftede brochure. 
 

Punkt til drøftelse og evt.  beslutning 
 

 
Biograftur og hønsering – slettes fra listen 
over sociale aktiviteter.  
 
Der inviteres til møde med 
kontaktforældrene i september, hvor 
skoleudviklingsplanen gennemgås.  
 
Princip for skole-hjem-samarbejdet 
gennemgås på næste møde, med henblik på 
at undersøge, om informationerne er ens i 
forhold til kontaktforældrebrochuren og 
tidspunkt for revidering opdateres. 
 
 
 

6. Folkeskolens frihedsgrader 
Ledelsen præsenterer de muligheder, der er 
for frihedsgrader i indeværende skoleår, 
samt præsenterer nogle af de tanker, der har 
været drøftet politisk. 
 

Punkt til drøftelse 

 
Understøttende undervisning blev i juni på 
Kirstinedalsskolen konverteret til to-lærer-
timer, så skoledagen blev kortere  
 
I kommende skoleår forventes det at være 
op til den enkelte skole, hvordan 



 

. elevplanerne skal udformes. På nuværende 
tidspunkt bruger personalet Min 
Uddannelse, men der er ikke krav om at de 
skal udfylde det klassiske spindelvæv.  
 
Der er i kommende skoleår givet 
dispensation i forhold til personalets 
linjefag.  
 
Det har ikke været et krav, at der skulle 
laves en kvalitetsrapport.  
 
 

7. Skole og Forældre 
Bestyrelsen bedes drøfte om skolen fortsat 
skal være medlem af Skole og Forældre. 
Udgiften er 2916 kr. + 9,33 kr. pr. elev.  
 

Punkt til beslutning 
 

  
Vi stopper medlemskabet.  

8. Princip vedr. vikardækning 
Bestyrelsen bør drøfte og evt. revidere 
”Princip for vikardækning” og ”Handleplan for 
udmøntning af vikarprincipper”  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

 
Vi vikardækker ikke i 7.,8.,9. årgang, 
medmindre der er tale om en 
langtidssygemelding. Dette skrives ind i 
princippet for vikardækning. 
 
 
 
 

9. Princip vedr. understøttende 
undervisning 
Bestyrelsen bedes tage stilling til om 
princippet skal ændres eller opdateres. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Princippet slettes, og genindføres hvis 
behovet opstår.  

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 

 Medarbejderseminar 
 
 

 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
Formand:  
 
Asgård har henvendt sig, i forhold til en 
status på rengøringen – Søren sender et 
svar til Martin efter ferien. 
 
Medarbejder: 
 
Fagfordelingsplanen er lagt ud. 
Corona/sygdom fylder ikke så meget mere.  
 
I SFO’en må børnene lege sammen på 
årgangen, det betyder meget for det 
sociale. 
 
Aktiviteterne er efterhånden i gang igen, og 
der er stor opbakning. 
 
Ledelsen: 



 

 
Vi søger en ny pædagog til SFO´en. Vi har 
flere ansøgere og glæder os til udvikling.  
 
Der er brobygning med dagtilbuddene i 
området. Pædagogerne besøger 
børnehaverne.  
 
Der er holdt forberedelsesmøder med 
henblik på SFO-start i april samt 
overlevering til klub.  
 
Personalegruppen er stabiliseret i forhold til 
Corona. Der var en periode med højt 
sygefravær pga. Covid-19. 
 
Der har været møde vedr. økonomi.  
Vi dækker tysk internt, har skåret på it-
udgifter og er generelt opmærksomme på, 
at vi skal indhente et underskud.  
 
Vi har drøftet skoleplanlægningen og er i 
dialog med medarbejderne.  
 
Lena kommer tilbage fra barsel. 
 
Vi lukker skolen d. 18 marts og håber, at 
forældrene hjælper.  
 
Vi mangler borde og stole til de nye klasser 
og håber, de kan nå at levere i tide.  
 
Det næste år skal der undersøges, hvad vi 
gør i forhold til HDS-lokaler, når vi skal 
oprette et ekstra spor.  
  

11. Evt Vi flytter bestyrelsesmøde fra d. 27/4 til  d. 
21/4, samt fra torsdag d. 19/5 til onsdag d. 
18/5. (17:00-20:00) 
 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 
Inden mødet serveres der en bid brød.  


